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Student som har skrevet denne rapporten ble berørt av Covid-19-pandemien.  

 

ANKOMST 

Ble du hentet på flyplassen? 

Nei 

Ble det arrangert et velkomstprogram for nye studenter? 

Nei 

Kan du fortelle litt om velkomstprogrammet? 

Deltok du på språkkurs i forkant av undervisningsperioden? 

Ja 

 

AKADEMISK  

Hvilke emner/faglig opplegg fulgte du? 

Hovedinstrument, jazzensemble, ear training, italiensk, jazzkomposisjon, improvisasjonsteknikk, 
trommer (biistrument) 

Var det behov for å gjøre mange endringer etter ankomst? 

Nei 

Engasjerte du deg i foreninger og/eller idrettslag? 

Nei 

 

BOLIG 

Hvordan skaffet du deg bolig?  

Jeg fikk tilsendt en link av skolen til en italiensk side med utleie av boliger i Parma. Søkte gjennom 
annonsene og tok kontakt med huseier selv 

Hvor mye betalte du per måned? (cirka) 

400 euro 

 

PRAKTISK 

Var støtten fra Lånekassen tilstrekkelig? 

nei 



Hvilke forsikringer tegnet du i forkant? 

Ansa studentforsikring og Europeisk helsetrygdkort 

Hvordan ordnet du: 

Mobil/nett?  

Bruker norsk nummer, nett betaler jeg for gjennom leiekontrakten 

Bank?  

Bruker norsk bank 

 

PERONLIG UTBYTTE  

Hvordan vil du oppsummere oppholdet med minimum tre ord?  

Læringsrikt, utfordende og spennende. 

Hva opplevde du som mest utfordrende? 

Språk er definitivt en utfordring, og det å tilpasse seg en tyngre, mer teoretisk undervisning og 
andre sosiale normer. I pandemitider med mye digital undervisning, må man også ta ganske mye 
insj selv for å komme i kontakt med folk. 

Vil du anbefale andre studenter å reise på utveksling? 

Ja, absolutt. Det er veldig spennende å få et innblikk å leve i et land, og bli kjent med den 
italienske kulturen, og å også få venner fra mange forskjellig land gjennom erasmus programmet. 
Også er jeg godt fornøyd med skolen, og føler jeg får et stort faglig utbytte av oppholdet.


